The Ottoman Lieutenant

n the brink of the First World War, The Ottoman Linutenant bells the story of a strong-willed American woman (Hera Hilmar, Anna Karenina) who, frustrated by going leaustices at home, follows an American doctor Closh Hartnett, Black Hawk Down) to a medical mission in the exotic Ottoman Empire. However, her loyalty to both the doctor and the mission's founder (Ben Kingsley, Schindler's List) is soon tested when she falls in love with Ismail (Michiel Huisman, Game of Thomes), a lieutenant in the Ottoman impedial Army. With the invading army forces at their doorstep and the world about to plunge into war, she soon realizes that the most dangerous place to be during war, is in love.

ampé à l'aube de la Fremière Guerre mondiale, Le Lieutenant ottoman raconte l'histoire d'une Américaine impétueuse (Hera Hilmar, Anna Karenine) qui, troublée par l'injustice dont elle est victime, suit un médecin américain (Josh Hartnett, La Chute du Faucon noir) justur à une mission médicale au cœur du lointain empire attoman. Mais sa loyauté envers le médecin et le fondateur de la mission (Ben Kingsley, La Liste de Schindler) est mise à l'épreuve lorsqu'elle tombe amoureuse d'ismail



(Histriet Huisman, Le Trône de fer), un lieutenant dans l'armée impériale ottomane. Alors que les forces d'occupation sont aux portes et que le monde s'apprête à sombrer dans la guerre, notre héroine comprend qu'en temps de guerre, l'amour pout être plus dangereux que les armes.









HUISMAN

HERA THE JOSH BEN HARTNETT KINGSLEY

OTTOMAN LIEUTENANT OTTOMAN



THE MOST DANGEROUS PLACE TO BE IS IN LOVE L'AMOUR PEUT ÊTRE PLUS DANGEREUX QUE LA GUERRE